
             

Verslag  

Datum 24 oktober 2022 

Tijd 20.00-22.00 uur  

Plaats Sport- en wijkcentrum Rijkerswoerd   

Aanwezig Bea(voorzitten) Yvonne (verslaglegging), Marcel (algemeen lid), Petra 
(werkgroep VidW), Jacq, (stemhebbend lid), Anne, (werkgroep Groen) 

David (werkgroep Duurzaam), Inge (werkgroep Hondenbezit), André 
(bewoner), Frans (redactie ‘t Woerdje), Lea Manders (bewoner), Mascha 

(Rijnstad). 
 

Afgemeld: Simone, Dick, TLO, José, wijkagenten, Boa’s, Nanna, Hans 
 
Aanvragers: Rijnstad(Mascha)  

 

1  Opening/Welkom  

Voorstelronde 

2  

 
Verslag vorig platformoverleg 15 augustus  

Is goedgekeurd  

3  
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Mededelingen bestuur 

- Sinterklaas komt zaterdag 12 november naar het winkelcentrum. 
- Werkdocument werkgroepen wordt binnenkort met elkaar gedeeld. 

Samen kijken of dit werkbaar is en dan staat het volgende keer op de 
agenda om definitief per 1 januari 2023 mee te starten. 

- AED’s; extra aanschaf veiligheidsoverweging wordt overwogen (twee 
stuks) met name het deel Rijkerswoerd-Noord richting Erasmussingel is 

niets te vinden aan AED. Als Rijnstate poli verdwijnt is er ook niets 
meer. Discussie is, zijn er kasten die voor iedereen toegankelijk zijn of 

heb je een code nodig? Dat kan een verschil maken. Cursussen zijn vóór 
corona gegeven, maar bijhouden is aan een ieder die destijds dit heeft 

gevolgd.  
- Een voorzitter kandidaat heeft zich aangemeld, gesprek(kennismaking) 

moet nog plaatsvinden, wordt vervolgd. 
 
Aanvraag: 

202210: Schalen plantenkastje/Werkgroep Groen, J.Faassen € 46,75 
202214: Burendag Gmarschall: MvDuuren € 75,00 

202215: Op weg naar de stal: Kerst/MWisse € 400,00 
202216: Wie is de chef/Rijnstad, MKop € 500,00 (totaal budget € 4200,00) 

waarvan ook bij de andere platforms een bijdrage wordt gevraagd. Het 
gaat om kinderen gezond eten/met ook taalles e.d.  

 
G * = goedgekeurd door agendacommissie en deelt dit mee op dit overleg 

aan de stemhebbende leden.  



4  Mededelingen TLO   

TLO kon niet hierbij aanwezig zijn maar hebben verder geen mededelingen 
te melden.  

5  Mededelingen Wijkagenten/Boa 
Hebben zich afgemeld, maar verder geen bijzonderheden te melden.   

6  Mededelingen Hondenbezit 
Voorstel is om een pilot op te zetten om bij de ondergrondse containers 

dogdisposels met poepzakjes neer te zetten om te kijken of dit gaat 
werken. Er wordt een aanvraag ingediend en kunnen wij kijken of dit voor 

heel Rijkerswoerd een optie kan zijn t.z.t. Daarnaast zal er nog aandacht, in 
welke vorm wordt onderzocht, gedaan worden om hondenbezitters bewust 

te maken van het opruimen. Losloopgebieden zijn in kaart gebracht en 
wordt nog verder uitgewerkt.  

8  Mededelingen Duurzaam   
David geeft aan dat ze nog in een opstartfase zitten. Onderzocht is of er 

een elektrische wagen voor de wijk haalbaar is. In ieder geval zijn er twee 
grote projecten waar aan gewerkt wordt. Binnenkort zal dit via onze Social 

Mediakanalen meegedeeld worden.  

  PAUZE 

9  Mededelingen Cultuur 
Verder geen mededelingen   

10  Mededelingen Groen 
• 17 september 5 geveltuinen aangelegd op Willem Dreessingel zie foto 

hieronder(1) ter hoogte van John Lennonstraat i.s.m. Stadslandbouw en 

Volkshuisvesting (financiering)  

• 1 oktober pilot achter het winkelcentrum, aanplant zie foto hieronder(2). Er 

komen nog haagbeuken in en er wordt nog nagedacht over een rand, 

wellicht wilgentenen. 

• 1 oktober actie bij het winkelcentrum ‘Het vergeten Plantseizoen’, 

bewoners van de wijk konden gratis plantjes ophalen, 1 voor iedereen, 2 

voor een groen idee, 3 voor een boomspiegel. Veel planten uitgedeeld, 

ook nog een aantal bezorgd bij de eigenaren van de schuttingtuinen van 

de Mahatma Gandhiweg, ter vervanging van evt. verdroogde planten. 

• 3 oktober tegelophaalservice. 900 m2 verharding opgehaald. 

• In de afgelopen tijd zijn er veel boomspiegels geadopteerd. Je komt ze 

nu door de hele wijk tegen en er komen er nog meer, want er zijn nog 

aanvragen.  

• Op de site van meedenken.nl.Arnhem/Rijkerswoerd zijn al 20 ideeën 

voor de wijkgroenagenda (strookje uitgedeeld). 

De werkgroep is ook bezig met een inventarisatie van kansen en 

mogelijkheden, een deel wordt in de wijkgroenagenda geplaatst, maar 

we willen de ideeën ook bundelen in een brochure en die aanbieden aan 

de gemeente/ wethouder als een soort 10 jarenplan. 

Het is een tijdrovend klusje. 

• Bijeenkomst voor het groene lint georganiseerd door de gemeente, de 

ontwerper gaf een toelichting (Paul Groeneveld): helaas maar één 

bewoner. Er komen veel heesters die op diverse momenten in het jaar 

aantrekkelijk zijn voor vogels en insecten. Er wordt rekening gehouden 



met achteruitgangen en de speeltuinen blijven goed te overzien. Op 

plaatsen wordt het maaibeleid aangepast zodat er stukjes zijn met 

kruiden (ook voor vogels en insecten) 

De werkgroep wil ook een suggestie doen voor het vergroenen van de 

schuttingen zowel aan gemeente (struiken op enige afstand van de 

schuttingen) als aan de bewoners voor evt. klimplanten. 

De beplanting wordt op korte termijn aangebracht, hiervoor worden ook 

schoolkinderen uit de wijk ingeschakeld op boomfeestdag: 16 november 

• Kopij Woerdje ingeleverd 

Vraag: Omdat er nog steeds tegels bij komen heeft de vergadering ideeën 

over hoe we bewoners kunnen bewegen meer groen in privé tuinen aan te 

leggen: 

 

Suggestie Lea Manders: 

Mensen helpen met bijvoorbeeld een standaard pakket voor een bepaald 
bedrag, bijv. onderhoudsarm pakket. 
Suggestie David van Loghem:  

Oprichten van een groenteam dat eenvoudige werkzaamheden verricht. 

11  Mededeling werkgroep Veilig in de Wijk 

Petra geeft aan het jammer te vinden dat TLO niet aanwezig is om een 
voorstel, waarvan zij op de hoogte is, hier mee te delen. De situatie op het 

winkelcentrum is nog steeds wisselend en in de vorige notulen werd 
aangegeven dat dit is opgelost, onder controle is. 

12  Mededelingen redactie 
Projectgroep website houdt zich bezig met het opnieuw inrichten van de 

website (advertentiebeleid o.a.). De nieuwe vormgeefster Gretha is zich nu 
aan het inwerken. Advertenties gaat zij ook op zich nemen. Er komt nog 

een vacature hoofdredacteur.  

13  Wvttk / Rondvraag   

Marcel wordt gevraagd om bij aanschaf AED nog extra informatie op tafel te 
leggen:  

- Hoeveel totaal is beschikbaar voor de wijk? 
- Hoeveel zijn er nu (8) en hoeveel zijn er nodig voor een 100% dekking 

in de wijk? 
- Hoe zit het met onderhoud van twee nieuw aan te schaffen en de 

overige zijn wij daar verantwoordelijk voor? 

- Hoe zit het met de gemeente, betalen zij mee voor Arnhem breed? 
- ESA schaft er nog twee aan, is er niet één buiten het hek te plaatsen 

i.v.m. overcapaciteit daar op het terrein?  
Na onderzoek van bovenstaande vragen zal de volgende vergadering 

definitief gestemd worden.  
 

Sommige hebben moeite met stemmen (AED) als er geen jaarrekening te 
overleggen is in hoe wij ervoor staan, wat er nog te besteden is etc.  

 
Lea neemt wat betreft AED, dit mee in haar coalitie en gaat in gesprek met 

Joris van D66 om te kijken of dit vanuit de gemeente te realiseren is.  
 

Daarnaast geeft ze aan als tip dat er subsidiekanalen zijn om zaken aan te 
vragen om dit niet als wijkplatform alleen te dragen.  



 

 

 

 

Figure 1: 1   actie 

 

Figure 2: Willem Drees 
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